

河内 / 三岛山 / 宁平

HANOI / TAM DAO / NINH BINH

Tour Code: VHE



Vietnam
越南



Tran Quoc Pagoda
镇国寺



Grand World Mega Hanoi
河内大世界



Ho Hoan Kiem
还剑湖



Tam Dao
三岛山

行程次序，以当地旅社安排为准。

*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

*Pictures shown are for illustration purposes only



SCHEDULE

D1 ARRIVE HANOI

(MOB/D)

- ☒ Tran Quoc Pagoda + West Lake
- ☒ Temple of Literature

D2 HANOI TAM DAO

(B/L/D)

- ☒ Tam Dao National Park
- ☒ Tam Dao Heaven Gate
- ☒ Quan Gio
- ☒ Tam Dao Traditional Market
- ☒ Stone Church

D3 TAM DAO HANOI

(B/L/D)

- ☒ Hoan Kiem Lake
- ☒ 36 Ancient Street
- ☒ French Opera House
- ☒ Hanoi Sen Buffet

D4 HANOI NINH BINH HANOI

(B/L)

- ☒ Trang An Grottoes (Include Boat Ride)
- ☒ Bich Dong Temple
- ☒ Grand World Mega Hanoi
(Include Gandola boat ride 2 ways)

D5 DANANG DEPARTURE

(B/MOB)



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Hanoi Sen Buffet
- ★ Tam Dao Local Cuisine
- ★ Vietnamese Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

HOI AN

- ◆ **36 Ancient Street** - Located in the old city in the center of Hanoi, in the past, each street basically sold only the same industry variety of goods, The whole neighborhood is thriving and primitive, fashionable and antique, with many specialty craft shops and some local artists' studios.
- ◆ **Ho Hoan Kiem** - It is a natural lake located in Hanoi city center, is a famous landmark and tourist attraction in Hanoi and an important place for daily leisure.
- ◆ **Mega Grand World Hanoi** - The multi-purpose center combines modern entertainment, cultural experiences and commercial activities, providing visitors with a unique place to travel and relax. As one of the important tourist landmarks of Hanoi, the capital of Vietnam, it is not only a shopping mall, but also a complex of multicultural and creative design.

TAM DAO

- ◆ **Tam Dao National Park** - is a precious natural resource reserve, home to many rare animals and plants. It is a region for protecting biodiversity and reserving, preserving, and restoring genetic resources.
- ◆ **Quan Gio** - was originally just a restaurant located on the high cliff of the misty town. Over time, this place emerged with artistic photos taken at the restaurant and became a place not to be missed when traveling to Tam Dao.

NINH BINH

- ◆ **Trang An Grottoes** - The scenic nature reserve, with its river cave landscape and stunning scenery, offers boating excursions and attracts many tourists to visit.
- ◆ **Bich Dong Temple** - The original name of Bich Dong Temple was "Bach Ngoc Thach Son Dong," which means "a beautiful and pure stone pagoda in the deep mountains." In 1774, Lord Trinh Sam visited the site and renamed it to its current name. Bich Dong Pagoda is a very popular cave pagoda located in Ninh Binh Province.



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Bao Son Hanoi Hotel or Similar x 3 Nights
- ✓ Venus Tam Dao Hotel or Similar x 1 Night

Optional Tour : 1. Hanoi 36 Ancient Street Trishaw/Buggy Car: RM 50/PAX (Inclusive tipping) ;
2. Vietnamese Hot Stone Massage 90 Minutes : RM 130/PAX (Inclusive tipping)

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Stone Church
石头大教堂



French Opera House
国家歌剧院



Temple of Literature
文庙



精简行程

第一天 抵达 ✈️ 河内 (机上用餐/晚餐)

- ✓ 镇国寺+西湖
- ✓ 文庙

第二天 河内 🚌 三岛山 (早/午/晚餐)

- ✓ 三岛国家公园
- ✓ 天堂之门
- ✓ 风中奇缘
- ✓ 三岛传统市集
- ✓ 石头大教堂

第三天 三岛山 🚌 河内 (早/午/晚餐)

- ✓ 还剑湖
- ✓ 36古街
- ✓ 国家歌剧院
- ✓ 河内莲花餐厅

第四天 河内 🚌 宁平 🚌 河内 (早/午餐)

- ✓ 长安保护生态区
- ✓ 碧洞寺
- ✓ 河内大世界 (含双程Gondola 船游)

第五天 河内 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

观光景点:

河内

- ◆ **36古街** - 座落在河内市中心的老城区，以前，每条街基本只卖同一行业品种的商品，所以叫做“行街”。整个街区繁荣又原始，时尚又古旧，有很多特色的工艺品店，也有一些当地艺术家的工作室。三十六行街卖的各种工艺品、纪念品品种很齐全。
- ◆ **还剑湖** - 是越南河内市中心的一个天然淡水湖，位于以其命名的还剑郡，为河内著名地标兼旅游景点，市民日常休闲娱乐的重要场所。
- ◆ **河内大世界** - 结合了现代化娱乐、文化体验与商业活动的多功能中心，给游客提供了一个独特的旅游和休闲场所。作为越南首都河内的重要旅游地标之一，它不仅仅是一个购物中心，更是一个融合多元文化与创意设计的综合体。

三岛

- ◆ **三岛国家公园** - 越南三岛国家公园是宝贵自然资源保护区，拥有许多稀有动植物，是保护生物多样性和储备、保存与恢复基因资源的地区。
- ◆ **风中奇缘** - 是一家位于三岛山迷雾小镇高崖上的餐馆。随着时间的推移，这个地方出现了在餐厅拍摄的艺术照片。

宁平

- ◆ **长安生态保护区** - 风光明媚的自然保护区，坐拥河穴景观与绝美景緻，并提供划船游览行程，吸引不少游客造访。
- ◆ **碧洞寺** - 碧洞寺原名“白玉石山洞”，意为深山中一座美丽纯净的石塔。1774年，郑山勋爵曾到访此地，并将其更名为今天的名称。碧洞寺是宁平省一座非常受欢迎的石窟寺。



✓ 4 早餐 / 3 午餐 / 3 晚餐

风味餐:

- ★ 河内莲花自助餐
- ★ 三岛当地风味餐
- ★ 越式料理



酒店住宿或同级 (4晚)

- ✓ 宝松国际酒店或同级 x 3 晚
- ✓ 三岛金星酒店或同级 x 1 晚

推荐自费项目: 1. 河内36 古街三轮车/电瓶车: RM 50/PAX (含小费); 2. 越式热石头古法按摩90分钟: RM 130/PAX (含小费)

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。